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ΘΕΜΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ∆ΙΑΤΑΞΗΣ: 

13. ΑΝΑΠΡΟΣΑΡΜΟΓΗ Ή ΜΗ ΤΟΥ ΤΕΛΟΥΣ ΧΡΗΣΗΣ ΠΕΖΟ∆ΡΟΜΙΩΝ ΚΑΙ ΥΠΕ∆ΑΦΟΥΣ 

ΑΠΟ ΑΝΤΛΙΕΣ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ 

 

 Σήµερα Τετάρτη 29 Οκτωβρίου 2014 και ώρα 18.00΄ το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

συνήλθε σε τακτική δηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου Έδεσσας, ύστερα από την µε αριθµ. πρωτ. 31.831/24-10-2014 έγγραφη 

πρόσκληση του Προέδρου κ. Φίλιππου Γκιούρου, η οποία δηµοσιεύτηκε στον ειδικό 

χώρο ανακοινώσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος και επιδόθηκε νόµιµα, όπως 

ορίζουν οι διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης – Πρόγραµµα Καλλικράτης». 

 Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι ήταν 

παρόντα τα 24 από τα 27 µέλη του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και ονοµαστικά οι:  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1 Γκιούρος Φίλιππος (Πρόεδρος) 13 Λαµπρόπουλος Κωνσταντίνος 

2 Παρθενόπουλος Γεώργιος (Αντιπρόεδρος) 14 Μάρκου ∆ιονύσιος 

3 Πισλίνας Χρήστος (Γρ/τεας) 15 Πέτκος Χρήστος  

4 Βερικούκης Χρήστος  16 Ρυσάφης Αντώνιος 

5 Γιώγας ∆ηµήτριος  17 Σαµλίδης Μιχαήλ 

6 ∆ασκάλου Χρήστος  18 Σόντρας Ιωάννης  
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7 ∆ηµητριάδης Βασίλειος 19 Ταµβίσκου Ευτυχία  

8 ∆ίου Αναστάσιος 20 Ταπαζίδης ∆ηµήτριος 

9 Ζδρου Αικατερίνη  21 Τσιβόγλου Χρήστος  

10 Ιατρίδου – Βλαδίκα Αναστασία 22 Φουνταλής Μιχαήλ  

11 Κατσάρα – Βλάχου Μαρία  23 Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ 

12 Κούκος Γεώργιος 24 Χατζόγλου Ιωάννης 

 

  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. ∆ηµήτριος Ταπαζίδης αποχώρησε από τη 

συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 20ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 Στη συνεδρίαση προσκλήθηκαν και παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής 

Κοινότητας Έδεσσας κ. Γαλανός Πέτρος και οι Πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων: 

α) Άγρα κ. Θεόφιλος Καραµπάσης, 

β) Βρυτών κ. Θωµάς Τζαβέλας, 

γ) Καρυδιάς κ. Πέτρος Πασιαλής, 

δ) Φλαµουριάς κ. ∆ηµήτριος Τότλης, 

ε) Νησίου κ. Χρήστος Τσαπκίνης, 

στ) Παναγίτσας κ. Γεώργιος Παπαδόπουλος, 

για τα θέµατα που περιλαµβάνονται στην ηµερήσια διάταξη και αφορούν τις 

αντίστοιχες κοινότητές τους.  

Απόντες Πρόεδροι Τ.Κ., αν και κλήθηκαν νόµιµα: 1.Άρνισσας κ. Κυριάκος 

Χατζηγεωργούδης, 2.Αγ. Αθανασίου  κ. Βασίλειος Νάντσης, 3.Περαίας κ. Θεµιστοκλής 

Καρυδόπουλος, 4.Σωτήρας κ. Αθανάσιος Μπογόιτσης. 

Απουσίασε από τη συνεδρίαση και ο εκπρόσωπος της Τ.Κ. Γραµµατικού κ. 

Νικόλαος Μούκας, αν και κλήθηκε νόµιµα.  

Ο ∆ήµαρχος κ. ∆ηµήτριος Γιάννου προσκλήθηκε και παρίσταται στη 

συνεδρίαση. 

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η Ουρανία Πασιαλή, τακτική υπάλληλος του 

∆ήµου για την τήρηση των πρακτικών. 

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

αν και κλήθηκαν νόµιµα 

1 Αρβανιτίδου-Ιωσηφίδου Ζωγράφα 3 Πασχάλης Αλέξανδρος 

2 Μουράτογλου Ιωάννης   
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Ο Πρόεδρος ύστερα από τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και πρότεινε να συζητηθούν 

σήµερα ως κατεπείγοντα, σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 67 του 

Ν.3852/10 (ΦΕΚ Α' 87) και για την εύρυθµη λειτουργία των υπηρεσιών του ∆ήµου, τα 

θέµατα: 1.«Αποδοχή χρηµατοδότησης της πράξης «Οδηγός Πόλης ∆ήµου Έδεσσας» 

από το Επιχειρησιακό Πρόγραµµα «Μακεδονία – Θράκη», Άξονας Προτεραιότητας 

«Ψηφιακή Σύγκλιση και Επιχειρηµατικότητα στην ΠΚΜ» και ένταξή της στον 

Προϋπολογισµό του ∆ήµου» και 2.«Τροποποίηση της υπ΄αριθµ. 355/2013 απόφασης 

∆.Σ. µε θέµα «Εκµετάλλευση συστάδων δηµοτικών δασών». 

  Το δηµοτικό συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση και αφού είδε τις διατάξεις 

του ανωτέρω άρθρου,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

κρίνει τα ανωτέρω θέµατα ως κατεπείγοντα, για τον λόγο που στην εισήγησή 

του ο Πρόεδρος εξέθεσε και τα οποία πρέπει να συζητηθούν σήµερα, σύµφωνα µε τις 

διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/10 (ΦΕΚ Α' 87) και να ληφθούν 

σχετικές αποφάσεις. 

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος το 13ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

των µελών του ∆ηµοτικού Συµβουλίου την εισήγηση της Οικονοµικής Υπηρεσίας προς 

την Οικονοµική Επιτροπή, η οποία έχει ως εξής: 

«Με τις διατάξεις του άρθρου 19 του 24-9/20-10-1958 Β.∆/τος ¨Περί 

κωδικοποιήσεως εις ενιαίον κείµενον νόµου των ισχυουσών διατάξεων περί των 

προσόδων των ∆ήµων και Κοινοτήτων¨ ορίζεται ότι σε όσους κάνουν χρήση 

∆ηµοτικών ή Κοινοτικών κτηµάτων, έργων ή υπηρεσιών, ο ∆ήµος ή η Κοινότητα 

δικαιούται να επιβάλει τέλη ή δικαιώµατα που ορίζονται µε απόφαση του ∆ηµοτικού ή 

Κοινοτικού Συµβουλίου. 

Επίσης από τις διατάξεις του άρθρου 17 του Ν.1080/80 «περί τροποποιήσεως 

και συµπληρώσεως διατάξεων τινών περί των εσόδων των ΟΤΑ Νοµοθεσίας και 

άλλων τινών διατάξεων» ορίζεται ότι τα τέλη αυτά πρέπει να καλύπτουν όλες γενικά τις 

ετήσιες δαπάνες στις οποίες υποβάλλεται ο ∆ήµος ή η Κοινότητα για την συντήρηση ή 

βελτίωση των έργων και την λειτουργία της αντίστοιχης υπηρεσίας.  

Σύµφωνα µε την παρ.3 του άρθρου 65 του Ν.3852/10 αρµοδιότητα του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου είναι να ορίζει τους φόρους, τα τέλη, τα δικαιώµατα και τις 

εισφορές.  
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Με την περίπτωση ζ της παρ 1 του άρθρου 72 του ν. 3852/10 ορίζεται ότι η 

οικονοµική επιτροπή εισηγείται προς το δηµοτικό συµβούλιο την επιβολή τελών, 

δικαιωµάτων και εισφορών. Συνεπώς για τη λήψη απόφασης από το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο, περί επιβολής τελών, δικαιωµάτων και εισφορών, απαιτείται η εισήγηση της 

Οικονοµικής Επιτροπής.  

Κατά τα νοµολογηθέντα του ΣτΕ, οι ρυθµίσεις που αφορούν στη διαδικασία 

έκδοσης των τοπικών κανονιστικών αποφάσεων από τα οικεία συµβούλια, 

διακρίνονται από τις αποφάσεις κανονιστικού περιεχοµένου που προβλέπονται σε 

ειδικές διατάξεις νόµων και αφορούν περιπτώσεις επιβολής φόρων, τελών και 

δικαιωµάτων (βλ. ενδεικτ. ΣτΕ 2211/2003 και 1282/2002). Σύµφωνα µε την εγκύκλιο 

41/2007 του ΥΠΕΣ, η νοµολογιακή αυτή θέση συµπορεύεται µε τη νοµοθετική πρακτική, 

κατά την οποία ο τρόπος και η διαδικασία επιβολής φόρων, τελών και δικαιωµάτων 

προβλέπονται ρητά σε αυτοτελείς διατάξεις νοµοθετηµάτων, στις οποίες ο νοµοθέτης 

είτε: 

α) θέτει ο ίδιος το πλαίσιο εντός του οποίου θα ρυθµιστεί ένα σχετικό ζήτηµα 

κατά δέσµια αρµοδιότητα του οικείου ΟΤΑ (πχ. σύµφωνα µε την παρ. 1 του άρθρου 24 

του ν. 2130/1993, ο συντελεστής του τέλους ακίνητης περιουσίας καθορίζεται µεν µε 

απόφαση του δηµοτικού/κοινοτικού συµβουλίου, οριοθετείται ωστόσο εντός της 

προδιαγεγραµµένης, από την ανωτέρω διάταξη, κλίµακας από µηδέν εικοσιπέντε τοις 

χιλίοις, µέχρι µηδέν τριάντα πέντε τοις χιλίοις),  

β) επιφυλάσσει διακριτική ευχέρεια στους ΟΤΑ για την επιβολή, δι΄ αποφάσεως 

του οικείου δηµοτικού/κοινοτικού συµβουλίου, τελών, εισφορών και δικαιωµάτων, 

εξουσιοδοτώντας περαιτέρω τους ανωτέρω όπως καθορίσουν το ύψος του τέλους, ή 

της εισφοράς, τους υπόχρεους στην καταβολή τους και κάθε άλλη αναγκαία 

λεπτοµέρεια (π.χ. µε την παρ. 14 του άρθρου 25 του ν. 1828/89, οι ΟΤΑ α΄ βαθµού 

µπορούν να επιβάλλουν τέλη ή εισφορές ανταποδοτικού χαρακτήρα, αναφορικά µε 

υπηρεσίες ή τοπικά έργα, που συµβάλλουν στη βελτίωση της ποιότητας ζωής, στην 

ανάπτυξη της περιοχής και στην καλύτερη εξυπηρέτηση των πολιτών).  

Η επιβολή φόρων, τελών, δικαιωµάτων και εισφορών υπέρ δήµων και 

κοινοτήτων, στο πλαίσιο της σχετικής εκ του νόµου αρµοδιότητάς τους, δεν εµπίπτει 

στο ρυθµιστικό πεδίο των τοπικών κανονιστικών αποφάσεων που εκδίδονται βάσει 

του άρθρου 79 του Κ∆Κ. Ωστόσο, όταν προκύψει περίπτωση επιβολής φόρου, τέλους 

κλπ, επί θεµάτων για τα οποία ο οικείος δήµος ή κοινότητα εκδίδει τοπική κανονιστική 

απόφαση, µε την οποία θέτει κανόνες ή όρους και προϋποθέσεις για τη ρύθµισή τους 
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(πχ. προσδιορισµός και λειτουργία των χώρων στάθµευσης των οχηµάτων, 

καθορισµός κοινοχρήστων χώρων, λειτουργία του συστήµατος ύδρευσης), απαιτείται 

η έκδοση δύο διακριτών αποφάσεων: ειδικότερα, η µία απόφαση θα αφορά τους 

όρους και τις προϋποθέσεις του υπό ρύθµιση θέµατος (σύµφωνα µε τη διαδικασία 

του άρθρου 79 Κ∆Κ), ενώ µε την άλλη θα επιβάλλεται το αντίστοιχο τέλος κλπ.  

Σύµφωνα µε την ίδια πάντα εγκύκλιο, οι κανονιστικές αποφάσεις αναφορικά µε 

την επιβολή φόρων, τελών, δικαιωµάτων και εισφορών λαµβάνονται αποκλειστικά 

από το οικείο δηµοτικό/κοινοτικό συµβούλιο, το οποίο αποτελεί το κυρίαρχο όργανο 

του δήµου/κοινότητας και ισχύει κατά κανόνα για το σύνολο της εδαφικής του 

επικράτειας (Επιφυλάσσεται ωστόσο στα οικεία δηµοτικά/κοινοτικά συµβούλια 

διακριτική ευχέρεια ως προς την επιβολή διαφοροποιηµένων τελών σε επίπεδο  

τοπικών διαµερισµάτων, υπό την προϋπόθεση ότι οι σχετικές αποφάσεις θα πρέπει να 

αιτιολογούνται ειδικώς, µε επαρκή αναφορά στις τοπικές συνθήκες που επιβάλλουν τη 

διαφοροποίηση, οι οποίες συσχετίζονται προς την οικεία ανταποδοτικότητα). Ως εκ 

τούτου και κατά την έννοια των προδιαληφθησών σκέψεων, οι διατάξεις του άρθρου 

79 του Κ∆Κ, οι οποίες προβλέπουν ιδιαίτερη διαδικασία έκδοσης των τοπικών 

κανονιστικών αποφάσεων (γνώµη τοπικού συµβουλίου εάν αφορά το τοπικό 

διαµέρισµα και διαβούλευση µε τοπικούς φορείς), δεν εφαρµόζονται για την έκδοση 

των αποφάσεων που αφορούν στην επιβολή φόρων, τελών, δικαιωµάτων και 

εισφορών.  

Σήµερα το τέλος χρήσης πεζοδροµίων και υπεδάφους από αντλίες υγρών 

καυσίµων, σε όλη τη διοικητική περιφέρεια του ∆ήµου Έδεσσας, όπως έχει οριστεί µε 

τις αριθµ. 312/2012 και 327/2013 αποφάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ανέρχεται 

στην τιµή των τετρακοσίων εξήντα ενός ευρώ και δέκα έξι λεπτών (461,16€) κατ’ 

αποκοπή ετησίως σε βάρος κάθε πρατηρίου υγρών καυσίµων.  

          Η αναπροσαρµογή του τέλους  χρήσης πεζοδροµίων και υπεδάφους από 

αντλίες υγρών καυσίµων για το έτος 2015 εναπόκειται στην ευχέρεια της Οικονοµικής 

Επιτροπής». 

Σύµφωνα µε τα παραπάνω η οικονοµική επιτροπή µε την υπ΄ αριθµ. 156/2014 

απόφασή της, εισηγείται οµόφωνα τη µη αναπροσαρµογή του τέλους χρήσης 

πεζοδροµίων και υπεδάφους από αντλίες υγρών καυσίµων, για το έτος 2015. 

 Ακολούθησε διαλογική συζήτηση κατά την οποία ο λόγος δόθηκε 

διαδοχικά στα µέλη του ∆ηµοτικού Συµβουλίου προκειµένου να εκφράσουν τις 

απόψεις τους. 
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Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασίλειος ∆ηµητριάδης, ανέφερε τα εξής: 

Προεκλογικά είχαµε µία αντιπαράθεση όσον αφορά την κοινωνική πολιτική και το 

κοινωνικό πρόσωπο του ∆ήµου. Γνωρίζετε πολύ καλά ότι την περίοδο αυτή που 

ζούµε, της οικονοµικής κρίσης, δυστυχώς πάρα πολλοί συµπολίτες µας υποφέρουν 

και βρίσκονται σε δεινή οικονοµική κατάσταση. Σε αυτή τους τη θέση θα έπρεπε ο 

∆ήµος να είναι συµπαραστάτης και αρωγός. ∆υστυχώς δεν υπάρχει µέριµνα και 

κοινωνική πολιτική από τη πλευρά του ∆ήµου. Αυτή τη στιγµή θα έπρεπε να υπάρχουν 

καταγεγραµµένοι σε καταλόγους οι συµπολίτες µας και να τους οµαδοποιήσουµε σε 

ευπαθείς οµάδες της πόλης και σε αυτούς να µεριµνήσουµε ώστε και τα τιµολόγια της 

∆ΕΥΑΕ και τα τέλη, αν όχι µηδενικά, τουλάχιστον να είναι µειωµένα. Θα πρέπει ο ∆ήµος 

να πάρει πρωτοβουλία ώστε να ψάξει αυτός να βρει τρόπους, κινητοποιώντας τις 

κοινωνικές δοµές και υπηρεσίες του, γιατί ξέρετε ότι σε µια µικρή κοινωνία είναι πολύ 

δύσκολο, άνθρωποι που µέχρι τώρα ήτανε περήφανοι να έρθουν και να ζητήσουνε, 

στην ουσία ελεηµοσύνη. Ευχαριστώ και πιστεύω να το λάβετε υπόψη σας αυτό κ. 

∆ήµαρχε. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Μιχαήλ Φουνταλής, ανέφερε τα εξής: Νοµίζω ότι η 

οικονοµική κατάσταση που υπάρχει σήµερα στον τόπο µας συνολικότερα, αλλά 

ιδιαίτερα στον ∆ήµο µας, είναι τραγική, από την άποψη του ότι και οι παραγωγές 

ήτανε µε προβλήµατα και οι τιµές στα αγροτικά προϊόντα πάρα πολύ χαµηλές. Το 

πρόβληµα της ανεργίας έχει πάει στο µη χειρότερα για την πόλη της Έδεσσας και τη 

γύρω περιοχή, ξέρετε ότι φεύγουν γιατί δεν υπάρχουν δουλειές στον τόπο µας. Οι 

συνταξιούχοι µε τις περικοπές έχουν φτάσει σε σηµείο να µην µπορούν να παίρνουν 

ούτε τα φάρµακά τους και εµείς λέµε ότι παρότι υπάρχει πραγµατικά µείωση του 

εισοδήµατος των δηµοτών µας, εµείς κάνουµε κοινωνική πολιτική µη αυξάνοντας τα 

δηµοτικά τέλη. Αν θέλουµε να κάνουµε κοινωνική πολιτική θα πρέπει να µειώσουµε τα 

δηµοτικά τέλη και να απαιτήσουµε από την πολιτεία να επιχορηγήσει το ∆ήµο κι όχι να 

ικανοποιούµαστε δίνοντας, η πολιτεία από τους ΚΑΠ και τον προϋπολογισµό της, 

κονδύλια που είναι µειωµένα κατά 60% και 70% µε αυτά που έπρεπε, για να 

λειτουργήσει στοιχειωδώς ο ∆ήµος, να παρέχει η πολιτεία στους δηµότες. Άρα λοιπόν 

εµείς αν θέλουµε πραγµατικά να εξυπηρετήσουµε του δηµότες και να µη βάλουµε 

πλάτες στο πως η κάθε κυβέρνηση θα περνάει τη δική της πολιτική, θα πρέπει να 

µειώσουµε τα δηµοτικά τέλη κατά 30%, αυτή είναι η πρότασή µου και παρακαλώ τον κ. 

Πρόεδρο να τη θέσει σε ψηφοφορία.  
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Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ιωάννης Σόντρας, ανέφερε τα εξής: Αν 

παρακολουθήσουµε τους προϋπολογισµούς και τα επιβληθέντα τέλη τα τελευταία 

τουλάχιστον δεκαπέντε χρόνια, θα παρακολουθήσουµε ότι σε αυτά τα χρόνια τα τέλη 

έχουν αυξηθεί ελάχιστα, τις περισσότερες χρονιές είναι µηδενική η αύξηση. Αυτό 

σηµαίνει ότι έχουµε µία πολύ σηµαντική υποχώρηση των τελών άρα των υπηρεσιών 

των οποίων παρέχει ο ∆ήµος σε σχέση µε το παρελθόν. Αυτό είναι µία παρατήρηση 

που πρέπει να έχουµε πάντα στο µυαλό µας, γιατί ξεπερνώντας την ηµέρα όπου 

συζητάµε τα τέλη και τον προϋπολογισµό, όλο το υπόλοιπο διάστηµα όλοι µας 

συζητάµε για πληµµελή παροχή υπηρεσιών προς τους δηµότες. Ζούµε σε µία περίοδο 

κρίσης κι η αλήθεια είναι ότι πλειοδοτούµε όλοι στην ευαισθησία της στήριξης των 

ευπαθών οµάδων. Η πλειοδοσία αυτή τις περισσότερες φορές είναι φραστική και στο 

δια ταύτα αποφασίζουµε όπως αποφασίζουµε. Το ερώτηµα είναι, µπορούµε να 

ασκήσουµε πολιτικές προς τις ευπαθείς οµάδες;  Την απάντηση µας την έδωσε η  κα 

Σαπουντζή νωρίτερα που µας είπε: Αν εσείς παρεκκλίνετε των στόχων του 

προϋπολογισµού, το παρατηρητήριο δεν σας επιτρέπει να πάρετε επιχορήγηση.  Άρα 

λοιπόν είµαστε ένα πολιτικό όργανο χωρίς πολιτική βούληση. Καταλαβαίνω αυτό που 

λέει ο κ. Φουνταλής, αυτό άσχετα αν αγγίζει τα όρια της ουτοπίας, είναι µια πολιτική 

όµως η οποία αντιστρατεύεται κατά βάση τη λογική της ανταποδοτικότητας. Πρέπει να 

ξέρουµε ότι µε τις αποφάσεις µας, τις σηµερινές, ουσιαστικά δηµιουργείται στο ∆ήµο 

ένα έλλειµµα ανταποδοτικότητας της τάξης των 460.000,00€ περίπου το χρόνο. Αν 

πάρουµε τις αυξήσεις που προτείνει η υπηρεσία, τις οποίες δεν τις παίρνουµε, αυτό το 

ποσό αφαιρείται από τον προϋπολογισµό του ∆ήµου και πρέπει µε κάποιο τρόπο να 

συµπληρωθεί, αυτό θα συµπληρωθεί µε µη παροχή υπηρεσιών. Τα ερώτηµα το οποίο 

καλούµαστε να απαντήσουµε σήµερα είναι το εξής: Τι παροχή υπηρεσίας θα 

παρέχουµε στους δηµότες κι όχι τι τέλος, γιατί µε το τέλος το οποίο αποφασίζουµε, 

ουσιαστικά αυτό αντιστοιχίζεται σε µία παροχή υπηρεσιών και η απόφασή µας αυτή 

τη στιγµή λέει πληµµελή παροχή υπηρεσιών στους δηµότες, αυτή είναι η ουσία της 

απόφασής µας.  Τελειώνοντας να πω ότι οι παρεχόµενες υπηρεσίες, εφόσον αυτό 

είναι τα ζητούµενο, υπάρχει µία επιλογή από τη µεριά της διοίκησης, η οποία λέει ότι 

εγώ πλέον για να µπορέσω να ανταποκριθώ, επιλέγω να κινηθώ µε δίµηνα και µε 

αυτές και αυτές τις σχέσεις εργασίας ή τον τρόπο αυτό λειτουργίας και ενδεχοµένως, 

όπως από το παράθυρο άφησε να εννοηθεί και ο κ. Ταπαζίδης, εκφράζοντας µία 

φιλελεύθερη πολιτική, να δούµε µπροστά µας και ζητήµατα απελευθέρωσης 

υπηρεσιών του ∆ήµου προς τους δηµότες. Αυτά όλα συνεκτιµώνται και οδηγούν σε 
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µία πολιτική απόφαση. Τι παροχή υπηρεσιών έχουµε στους πολίτες και τελικά µε τον 

φετινό προϋπολογισµό, από ποιους θα ασκούνται αυτές οι υπηρεσίες προς τους 

πολίτες. Γιατί αυτό είναι το ζουµί της συζήτησης της σηµερινής.             

Ο ∆ήµαρχος κ. ∆ηµήτριος Γιάννου, ανέφερε τα εξής: Αναγκαζόµαστε να 

κάνουµε προϋπολογισµούς κι οι προϋπολογισµοί πρέπει να είναι κοντά στο 

πραγµατικό. Θα πρέπει να εναρµονιστούν αυτοί οι προϋπολογισµοί µε αυτό που 

εισπράττουµε. Όντως είναι εσφαλµένες µερικές τακτικές και όντως δεν δίνουνε το 

καθαρό αποτέλεσµα, γιατί µπορεί κάποια στιγµή λόγω της ρύθµισης να έχουµε 

αποτελέσµατα που δεν αντιπροσωπεύουν και δεν ανταποκρίνονται στο καθαρό 

γεγονός. Στο δήµο φτάσαµε σε ένα επίπεδο που µπορούµε να ελέγχουµε και τα έσοδα 

και τα έξοδα, δυστυχώς όµως στερούµε από τους συµπολίτες µας πολύτιµα αγαθά, 

θα µπορούσαµε να είχαµε καλύτερη καθαριότητα, καλύτερη απολύµανση, θα 

µπορούσαµε να βοηθήσουµε τους φτωχούς, αλλά όταν υπάρχουν τέτοιοι νόµοι 

πρέπει να προσαρµοστούµε και να µην λέµε πράγµατα που δεν µπορούν να γίνουν.   

Με πόνο ψυχής παίρνουµε αποφάσεις όµως πρέπει να διοικήσουµε, πιστεύω ότι οι 

συνδηµότες µας, µας στείλανε εδώ για να διοικήσουµε σωστά, συνετά και όχι µε 

λαϊκισµούς και φανφάρες και πράγµατα που πολλές φορές γίνονται αρεστά σε 

µερικούς, αλλά βλάπτουν το σύνολο.   

Ενόψει των ανωτέρω ο Πρόεδρος καλεί το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά και θέτει σε ψηφοφορία την πρόταση του ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Μιχαήλ 

Φουνταλή, δηλαδή να µειωθούν τα παραπάνω δηµοτικά τέλη κατά  30%. 

 Ακολούθησε ψηφοφορία, στην οποία µε την εισήγηση της Οικονοµικής 

Επιτροπής τάχθηκαν είκοσι τρία (23) µέλη του Συµβουλίου και µε την πρόταση του 

∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Μιχαήλ Φουνταλή,  µόνο ο ίδιος.  

 Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο ύστερα από ευρεία διαλογική συζήτηση, αφού είδε τα 

παραπάνω στοιχεία της αρµόδιας υπηρεσίας και αφού έλαβε υπόψη του όλες τις 

παραπάνω διατάξεις, καθώς και τη σχετική εισήγηση της Οικονοµικής Επιτροπής 

(αριθµ. απόφασης 156/2014) και την υπ΄αριθµ. 327/2013 απόφαση του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου  

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

Τη µη αναπροσαρµογή του τέλους χρήσης πεζοδροµίων και υπεδάφους από 

αντλίες υγρών καυσίµων για το οικον. έτος 2015, παραµένει όπως έχει επιβληθεί µε την 

υπ΄αριθµ. 327/2013 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου για το έτος 2014, δηλαδή 

τετρακόσια εξήντα ένα ευρώ και δέκα έξι λεπτά  (461,16€) κατ’ αποκοπή ετησίως σε 
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βάρος κάθε πρατηρίου υγρών καυσίµων, σε όλη τη διοικητική περιφέρεια του ∆ήµου 

Έδεσσας. 

 Ο ∆ηµοτικός  Σύµβουλος κ. Μιχαήλ Φουνταλής µειοψηφεί µε την παραπάνω 

απόφαση. 

H παρούσα απόφαση να δηµοσιευθεί σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρ. 66 

του Β.∆. 24-9/20-10-1958. 

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθµό  224/2014 

Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

 

 

Ακριβές απόσπασµα  

Έδεσσα  10/11/2014 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

 

 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ Ν. ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

Βερικούκης Χρήστος,  Γιώγας ∆ηµήτριος,  ∆ασκάλου 

Χρήστος, ∆ηµητριάδης Βασίλειος, ∆ίου Αναστάσιος,  

Ζδρου Αικατερίνη, Ιατρίδου – Βλαδίκα Αναστασία,  

Κατσάρα – Βλάχου Μαρία, Κούκος Γεώργιος,  

Λαµπρόπουλος Κωνσταντίνος, Μάρκου ∆ιονύσιος,  

Παρθενόπουλος Γεώργιος, Πέτκος Χρήστος, Πισλίνας 

Χρήστος, Ρυσάφης Αντώνιος, Σαµλίδης Μιχαήλ,  

Σόντρας Ιωάννης, Ταµβίσκου Ευτυχία, Ταπαζίδης  

∆ηµήτριος,  Τσιβόγλου Χρήστος, Φουνταλής Μιχαήλ, 

Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ, Χατζόγλου Ιωάννης.   

 

 

 

 

Αποδέκτες προς ενέργεια:  

          - Αποκεντρωµένη ∆ιοίκηση Μακεδονίας Θράκης  

             Τµήµα ∆ιοικητικό Οικονοµικό Ν. Πέλλας 

- Προϊσταµένη τµήµατος προσόδων & ακίνητης περιουσίας κα Μ. Μήτσου 

 

Εσωτερική ∆ιανοµή (ηλεκτρονικά): 

- Προϊσταµένη ∆/κών& Οικονοµικών υπηρεσιών κα Μ. Ρούσκα 

- Λογιστήριο κ. Φ. Παρούτογλου 

- Αντιδήµαρχο Οικονοµικών κ. Ι. Μουράτογλου 
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